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( C O N C E P T )  B E S L U I T E N L I J S T  

 
van de vergader ing van de raadscommissie Maatschappel i jke Omgeving van de gemeente 

Westland,  gehouden op 3 september  2018,  aanvang 19.00,  locatie  Raadzaal  

gemeentekantoor ,  Verdi laan 7 in Naaldwijk.  

 

 

 

Aanwezig zijn als  
 

Voorzi t ter :    dhr .  P.J .L .J .  Dui jsens  

Commiss iegr i f f ier :    mevr.  C.W orte lboer  

Commiss ie leden  :        mevr.  J .  Vermeer -de Smi t ,  mevr.  A.  N.  van  der  E i jk -Groeneveld,   

mevr.  O.M.L.  Str ik -van der  Ende,  mevr .  C.  Huisman,                    

mevr.  J .  van  der  W el ,  mevr.  R.  van der  Giessen,  dhr .  A.B.  Tabben,  ,  

dhr .  A.P.  van der  Meer,  mevr.  J .G.M. Sui jker -van W ingerden,   

dhr .  H.C.  van Velden,  mevr.  M.D.  van der  S te l t ,  dhr .  G.B.  Voois ,   

mevr.  C.D.M. Hei j l ,  mevr .  J .  Mui lwi jk -van der  Hoeven,   

dhr .  U.M.  Spaans ,  dhr .  M.  van Ooi jen,  mevr .  E.M.J.  Daalhof ,   

dhr .  B.  Mohcin en mevr.  H.  Belhadda.  

Porte feu i l lehouder (s) :           wethouders B.P.M van der  Stee  (om 19.36  uur) ,  P .A.  Vreugdenhi l   en     

    P.  Varekamp (om 19.36 uur)  

Afwezig met ber icht van  
kennisgeving:                mevr.  C.Y.  van Staaldu inen ,  mevr.  K.M.  van  Tol  en   

   mevr.  G.W .C.  van der  Knaap  
 
Verder aanwezig:    dhr .  L .G.  Boekest i jn  (om 20.26 uur)  en dhr .  A.J .  van den Berg  

  

 Onderwerp Besluit  

 

1.  Opening en mededel ingen  De voorzi t ter  opent  om 19.00 uur  de vergader ing.  

W ethouders Varekamp en van der Stee zi jn ver laat  in  

verband met het  col lege spreekuur .  

De commissie spreekt zi jn  ongenoegen uit  over het  fe it  

dat het  col lege spreekuur  samenval t  met  de 

raadscommissie MO. De voorzi t ter  geef t  aan dat  het  

ongenoegen overgebracht wordt aan het col lege.   

2.  Mededel ingen wethouder  W ethouder Vreugdenhi l :  

  In  het BB bestuur van 14 augustus j . l .  s tond een 

art ike l inzake het  opzetten van het PGB portaal .  

Het PGB por taal voorziet  er in dat  a l le aanvragen 

voor  een PGB op een veel  ef fec t ievere manier 

p laats  kunnen gaan vinden.  Gemeente W estland 

heef t  in  samenwerk ing met DSW  hier in een 

belangr i jke ro l in gespeeld .  Als de resul taten 

zichtbaarder zi jn ,  wordt  de raad geïnformeerd.  

  W instwaarschuwing inzake oplopende kosten in de 

Jeugdzorg. F inanc ieel  n iet roosk leur ig. Zodra de 

def in i t ieve c i j fers  er zi jn,  worden deze gedeeld 

met de raad.  
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W ethouder Varekamp:  

  Fract ie D66 heef t  aandacht gevraagd voor  de 

Invic tus Games. Bi j  navraag door de wethouder   

heef t  de Invic tus Games aangegeven dat ze de 

groep sporters  b i j  e lkaar wi l len houden  in het 

Zuiderpark  te Den Haag.  Naar aanle id ing hiervan 

vraagt f rac t ie  D66 of  we W estland kunnen 

promoten r icht ing Zuiderpark . Geen taak van de 

gemeente maar  van West land market ing.   

De wethouder neemt de opmerk ing mee en 

bespreekt het  voors te l  met de aanges loten 

par t i jen.  

3.  Vasts te l l ing agenda  

 

De agenda wordt  vastgeste ld  

4 .  Spreekrecht  voor  burgers    Mevrouw W enny van der  Hee  spreekt  in  over  agenda punt  8 .4  

 

5 .  Bes lu i ten l i js t  

raadscommiss ie MO van   

18 jun i  2018  

 

De opmerk ing van wethouder van der  Stee  wordt  aangepast  in  

de bes lu i ten l i js t .  Agendapunt  11 moet  z i jn  “ in  de B&W  
vergader ing van december 2017”.  

 

6 .  Toezeggingenl i js t   

 

Fract ie  D66 compl imenteer t  wethouder  Varekamp voor  de 

tussenrapportage inzake  nota topsport .  

Fract ie  D66 mis t  de toezegging d ie  wethouder Vreugdenhi l  

heef t  gedaan in  de  raadscommiss ie  MO van 28 mei  2018 

inzake het  op de hoogte  houden van  de commiss ie inzake de 

bevorder ing van de seksuele gezondheid in  gemeente 

West land door de GGD.  Deze  toezegging wordt  toegevoegd 

aan de toezeggingenl i js t .   

TZ214MO  

7 .   Lange Termi jn  Agenda  

 

Fract ie  VVD inzake LTA213MO. De wethouder geef t  aan dat  

d i t  ok tober 2018 word t .  Eerder  is  n ie ts  n ieuws te  melden .  

Fract ie  LPF inzake LTA194MO. Gr i f f ie r  regel t  een  bezoek 

aan het  kernteam tussen  nu en begin november 2018 .  

8 .   Bespreken Ingekomen 

Stukken 

Agendering  
1. Schrijven Right to challenge d.d. 30-05-18 

Agenderingsverzoek  fractie WV 
Wethouder van der Stee geeft aan dat dit agenda punt aan de orde komt in 
het College Werk Programma. 
 

2. Schrijven inwoner De Lier d.d. 01-06-18 inzake monument 
dodenherdenking en financiële gegevens militair kampement aan de 
Hoefweg te de Lier 
Agenderingsverzoek fractie WV 
Wethouder Vreugdenhil geeft aan dat suggesties worden meegenomen in 
een brede afweging rond alle vieringen 4 en 5 mei ten aanzien van 
monumenten binnen de gemeente Westland. 
 

3. Schrijven inwoner Westland d.d. 06-06-18 inzake Inburgeren en 
Participatietraject gemeente Westland slecht vindbaar 
Agenderingsverzoek fractie WV 
Wethouder Vreugdenhil geef aan dat inburgering sinds 2013 een 
verantwoordelijkheid is voor de inburgeraar zelf, gefaciliteerd door DUO. De 
gemeente helpt de inburgeraar op weg in de 1

e
 maanden van zijn verblijf in 

Westland met het vinden van de juiste instanties via de site van DUO.  
In oktober 2017 is het participatietraject gestart, dit is een taak van de 
gemeente. De gemeente benadert betrokkenen actief. 
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4. Schrijven Naasten in Beeld d.d. 08-06-18 inzake gratis zelfhulpmiddel 
voor gezinnen 
Agenderingsverzoek fractie WV 
Wethouder Vreugdenhil geeft aan dat de folder ambtelijk onder de aandacht 
is gebracht van de consulent jonge mantelzorgers en het SKT. Beiden 
hebben positief gereageerd op gebruik van het instrument. Er staat een 
overleg gepland met steunpunt mantelzorg in september 2018 waar het 
implementeren van dit instrument besproken wordt.  
Voornemen van het college is om dit instrument te integreren in onze 
uitvoeringspraktijk.   
Ook binnen de scholen onder de aandacht brengen. 
Pakket is in februari 2019 gereed.  
Via ons sociaal portaal komt het pakket op de sociale kaart te staan. 
 

5. Schrijven college d.d. 21-06-18 inzake voortgang vervangende 
nieuwbouw zwembad De Hoge Bomen 
Agenderingsverzoek  fractie WV 
Wethouder Varekamp geeft aan dat de locatie in samenhang wordt 
beschouwd met de visie op het sportpark Hoge Bomen en de ontwikkeling 
van een centrale gemeentewerf. Zoals het er nu naar uitziet zal zwembad de 
Hoge bomen op de ligweide komen van het huidige zwembad. Dit is nog niet 
definitief. 
3 scenario’s worden momenteel uitgewerkt. Er ligt een concept scenario 
analyse die momenteel ambtelijk wordt uitgewerkt en met het bestuur van 
het zwembad wordt besproken. 
In het 4

e
 kwartaal 2018 wordt de uitkomst met de raad gedeeld. 

Wethouder Varekemp gaat nog niet inhoudelijk in op verdere vragen  wat 
betreft zwembad buitenwater. 
De vriendengroep van zwemwater Naaldwijk wordt meegenomen in de 
gesprekken. 
Wethouder Varekamp neemt opmerkingen en suggesties mee in de 
besprekingen. 
 
 

6. Schrijven Stichting Juliana Sportpark/FC ’s-Gravenzande inzake 
afwijzen investering subsidie 
Agenderingsverzoek  fracties GBW, CDA en WV 
Wethouder Varekamp geeft een weergave van de gebeurtenissen. Na een 
gesprek in juli 2018 met stichting Juliana Sportpark/FC ‘s-Gravenzande is er 
door de wethouder een nader intern onderzoek geweest binnen de 
organisatie. De uitkomst is dat er niets is vastgelegd van de eerder gevoerde 
gesprekken. 
Voormalig wethouder en de betreffende ambtenaar zeggen niets toegezegd 
te hebben, zij hebben alleen gewezen op de 25% regeling. 
Het verzoek inzake investeringssubsidie is afgewezen op de kaders 
vastgesteld door de raad (hele voetbalvelden en geen halve). 
De kosten voor het verwijderen van de grond neemt de gemeente voor zijn 
rekening. Dit is schriftelijk bevestigd naar stichting Juliana Sportpark/          
FC ’s-Gravenzande. 
De wethouder is bereid om een oplossing te zoeken. Omdat de oplossing 
mogelijk financiële consequenties zal hebben, zal de wethouder terug komen 
bij de raad. 

9.  Onderzoek H10 Inkoop  Door de heren Bas Mertens en Sebast iaan van den Boogaard,   

Hiemstra en de Vr ies onderzoekers ,  l ichten het  

onderzoeksrapport  toe.   

De raad s te l t  technische  vragen d ie  beantwoord worden door 

het  onderzoeksteam, ambtenaren en de wethouder.  

Wethouder Vreugdenhi l  geef t  aan dat  het  co l lege met  een 

raadsvoorste l  za l  komen,  gebaseerd op he t  voorkeurscenar io  

weergegeven in  het  onderzoeksrapport ,  aangevu ld met  en ige 

verbeter ingen.  

Het  raadsvoorste l  met  verbeter ingen komt in  de 

raadscommiss ie MO van  oktober  2018.    

In  november  2018 wordt  het  raadsvoorste l  behandel t  in  de 

raadsvergader ing .  

10.   Schr i jven  co l lege d.d.  01 - Wethouder Varekamp geef t  aan dat  co l lege  bekend is  met  de 
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06-18 betref fende 

beantwoord ing  ar t ike l  42 -

vraag geste ld   inzake 

Regiotaxi    

negat ieve ervar ingen met  Regiotaxi .  Momenteel  worden e r  

sp iegel  gesprekken met  par t i jen  (vervoerder,  cen tra le  en 

p lanners)  gevoerd om te  k i jken wat  b innen het  hu id ige 

contract  verbeterd kan worden.  

Ook in  MRDH verband is  er  aandacht  voor  de problemen 

rondom de Regio taxi .  

De wethouder komt met  een beantwoord ing op de vragen 

inzake de door de f ract ie  W est land Verstandig en Groen L inks 

aangedragen cases betref fende de Regiotaxi .  

TZ215MO 

11.  Schr i jven  co l lege inzake  

beantwoord ing  ar t ike l   

42 vraag inzake toekomst  

Hofboerder i j  

Wethouder Vreugdenhi l  geef t  aan dat  gesprekken n ie t  hebben 

p laatsgevonden.  Beantwoord ing van de ar t .  42 was op d i t  punt  

n ie t  correct .  

Of  er  concrete afspraken met  ZON gemaakt  z i jn ,  kan de 

wethouder op d i t  moment  n ie t  beantwoorden .   

Er  is  hedenmiddag een  p lan van e isen  ingediend door de 

s t icht ing i .o .  De  vo lgende s tap is  een quick  scan .  De huid ige 

gebru ikers  worden meegenomen.  

12 Rondvraag  Rondvraag 1 van fract ie  GBW inzake nachtapotheek  

GBW 

Wethouder Vreugdenhi l  geef t  aan  dat  e r  te  wein ig  vraag  is  

naar medic i jnen  in  de avond en nacht  om een apotheek 

draaiende te  houden ,  gemiddeld 1 maal  per  nach t .   

De wethouder gaat  tevens schr i f te l i jk  inzage geven in  de  

aanta l len opgehaalde recepten in  de avond en nacht .  

 

Rondvraag 2 van frac t ie  GBW inzake fusie huisartsenpost  

Deze  vraag is  n ie t  meer aan de orde,  de  fus ie  gaat  n ie t  door.  

 

Rondvraag 3 van fract ie  WV inzake Pieter van der 

Plasschool  

Wethouder van der  Stee  geef t  aan dat  van u i tbre id ing van 4  

loka len geen sprake  is .  Het  schoolbestuur ,  de kerke l i jke 

gemeente de L ichtbron en de gemeente zi jn  gezamenl i jk  een  

onderzoek gestar t .  Er  wordt  gezocht  naar  s t ructure le  

op loss ingen.  Di t  onderzoek is  nog n ie t  a fgerond .  Twee 

groepen worden in  e lk  geval  ondergebracht  b i j  de Rozemar i jn .  

Na de u i tkomst  van het  onderzoek in formeert  de  wethouder  de 

raad.  

De knelpunten d ie  gemeld zi jn  b i j  de gemeente ,  z i jn  opgelost .  

 

Rondvraag 4 van fract ie  GBW inzake basisschool  de 

Regenboog  

Wethouder van der  Stee  geef t  aan dat  de het  n ie t  s tar ten van 

de verbouwing in  de Regenboog n ie ts  te  maken heef t  met  een 

eventuele school  in  Hoogeland.  De reden is  dat  de 

verbouwingsplannen 2 keer zo  duur z i jn  u i tgeval len a ls  

begroot .  Ui tgangspunt  is  dat  a l le  aangemelde leer l ingen 

geplaats t  moeten  worden.   
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De wethouder hoopt  in  november du ide l i jkheid te  kunnen 

geven aan  de raad inzake het  IAP.  

13.  Slu i t ing   Slu i t ing om 21.40  uur  
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